

Date: 24th October 2021**التاريخ: 24 أكتوبر 2021**

In accordance with the Code of Corporate Governance issued by the CMA and owing mainly to changes in independence status, the HSBC Bank Oman S.A.O.G. ('HBON') Board of Directors has accepted the resignation of Paul Joseph Lawrence as Chairman of the Audit Committee and resolved to appoint Ranjit Singh in his place. Mr. Lawrence will continue to serve the remainder of his tenure on the Board as a Non-Executive Non-Independent Director.

وفقاً لميثاق حوكمة الشركات المساهمة العامة الصادر من الهيئة العامة لسوق المال و لأسباب متعلقة بتغيير حالة استقلالية العضو، وافق مجلس ادارة بنك اتش اس بي سي عمان ش.م.ع. على استقالة "بول لوارانس" كرئيس لجنة التدقيق وقرر تعيين "رانجيت سنج" في هذا المنصب. علماً بأن السيد لوارانس سيستمر كعضو غير تنفيذي غير مستقل حتى نهاية فترة عضويته في المجلس.

The HBON Board would also like to confirm that in accordance with the Regulations for Public Joint Stock Companies, HBON still complies the minimum number of independent Board members required.

كما يود مجلس إدارة البنك أن يؤكد أنه وفقاً للوائح الشركات المساهمة العامة ، لا يزال البنك ملتزماً بالحد الأدنى المطلوب من أعضاء مجلس الإدارة المستقلين.

Ranjit Singh was elected as a member of the HBON Board on 28th March 2021. He is a Non-Executive Independent Director.

تم تعيين رانجيت سينغ عضواً لمجلس الادارة بتاريخ 28 مارس 2021 ويعتبر عضو غير تنفيذي مستقل.



رحمة البوسعيدى
Company & Board Secretary أمين سر مجلس الادارة والبنك

